
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, August 13, 2023 

MESSAGE: God protects Daniel’s friends 

PASSAGE: Daniel 3:1-30  

PRINCIPLE: God alone is powerful to save. 

ASK YOUR CHILD:  What did King Nebuchadnezzar demand all the people to do?  Did 

Shadrach, Meshach, and Abednego worship the idol?  Why did the Chaldeans speak badly 

against Shadrach, Meshach, and Abednego?  Did Nebuchadnezzar think that the three friends 

would survive?  Why did Shadrach, Meshach, and Abednego still refuse to bow down?  What 

was so amazing about what Nebuchadnezzar saw?  What did Nebuchadnezzar learn about God 

from this?  How can you experience God’s power to save?     

APPLY:  Is it possible to disobey an earthly authority without a rebellious attitude?  If you had 

to disobey an earthly authority right now, would it be clear to people that you are doing so for 

God and not just to be a rebel?  Describe the last time you were able to demonstrate your 

allegiance to Christ.  Parents: as appropriate, discuss with your children areas where they can 

expect to suffer for the truth (evolution, homosexuality, etc.). 

以下是 2023 年 8 月 13 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

 

信息: 神保護但以理的朋友 

 

經文: 但以理書 3:1-30 

 

中心思想: 唯有神有能力拯救。 

 

問你的子女:尼布甲尼撒王要求全體人民做什麼？沙得拉、米煞和亞伯尼歌拜那偶像嗎？

迦勒底人為什麼說沙得拉、米煞、亞伯尼歌的壞話呢？尼布甲尼撒認為這三個朋友會活

下來嗎？為什麼沙得拉、米煞、亞伯尼歌仍然拒絕下拜？尼布甲尼撒所見的景像有什麼

令他驚奇的呢？從這件事中尼布甲尼撒學到了什麼有關神的大能？你怎樣才能經歷神拯

救的大能呢？ 

 

應用:  是否可以不帶叛逆的態度而違背世俗的權威？如果你現在必須違背地上的權威，

人們會清楚你這樣做是為了神，而不是為了叛逆而叛逆嗎？描述一下你上次能夠表現出

對基督的忠誠是什麼時候。父母：在適當的情況下，與您的孩子討論他們可能會因真理

而遭受痛苦的領域（譬如進化論、同性戀等）。 


